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 Asian valmistelija(t): talous- ja hallintojohtaja Matias Penttinen 

 
Kunnanvaltuutettu ja kunnanhallituksen sekä kunnan jäsen Kalle Willman 
on tehnyt oikaisuvaatimuksen kunnanhallituksen päätöksestä 16.12.2024, 
§ 268, Rametko-hallin myynti.  

  
Oikaisuvaatimuksessaan Willman vaatii asian ottamista uudelleen 
kunnanhallituksen käsiteltäväksi.  

  
Ensi vaiheessa on selvitettävä, täyttyvätkö edellytykset oikaisuvaatimuksen 
ottamiseksi käsiteltäväksi. Päätös on ollut oikaisuvaatimuskelpoinen, 
oikaisuvaatimuksen tekijällä on ollut oikeus tehdä oikaisuvaatimus ja 
oikaisuvaatimus on jätetty oikaisuvaatimusajan kuluessa. Näin 
oikaisuvaatimus otetaan käsiteltäväksi. 
 
Willman perustelee oikaisuvaatimustaan seuraavasti:  
- Hän on itse jäänyt siihen käsitykseen, että vain Rametko -rakennus 

tulisi myydyksi ja kauppaan ei sisältyisi tonttia tai liittymiä 
- PM Autohuolto Oy:n tarjous ei ole korkein jätetty tarjous  
- Myynti-ilmoitusta ja tarjouksia ei esitelty kokouksessa  
- Kunnanhallituksen jäsenet eivät tienneet mistä päättivät 

 
Kunnanhallitus toteaa, että niin myynti-ilmoituksessa, jätetyissä 
tarjouksissa kuin kunnanhallituksen kokouksessa asian käsittelyn 
yhteydessä on selkeästi tuotu ilmi, että myytävänä kohteena on sekä halli 
(950 m²) että tontti (n. 8 600 m²). Kokouksessa on myöskin käyty suullisesti 
lävitse tulleet tarjoukset sekä tieto siitä, että kunnanhallituksen 
hyväksymän tarjouksen on ylittänyt yksi tarjous, joka kuitenkaan ei 
vastannut myynti-ilmoitusta. Kunnanhallituksen jäsenet ovat tienneet mistä 
päätivät eikä kokouksessa noussut esiin epäselvyyksiä, eriäviä 
päätösesityksiä tai eriäviä mielipiteitä.   
 

Esittelijä Kunnanjohtaja Harri Nissinen 
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